

開南大學 96 年度第 2 學期 空運管理學系教學計劃表

課程編號	1	0	7	0	1	2	2	0	0	<input type="checkbox"/> 必修 <input checked="" type="checkbox"/> 選修	授課教師：謝仲和	老師 學系 班
班次	01										開課系所：空運管理	
課程名稱(中文)											學分數	課程名稱(英文)
國際運輸學											3	International Transportation
教學目標與內容	本課程以目前國際運輸之實務做為教學重心，以專題討論配合教學，帶領同學認識及建立運輸經營與管理之基本知識。											
實施方法	<input checked="" type="checkbox"/> 講解法 <input type="checkbox"/> 實作法 <input checked="" type="checkbox"/> 討論法 <input type="checkbox"/> 演習法 <input type="checkbox"/> 問答法 <input type="checkbox"/> 其他											
評量方式	期中測驗 30% 期末測驗 30% 平時成績 40% 其他 _____ 成績 <input type="checkbox"/> <input type="checkbox"/> %											
授課使用及參考書籍	(請按作者、書名、版別、出版商、發行地、出版年份、起訖頁數順序填寫)。											
	龍道格 全球運籌國際物流管理 張有恆 航空業經營與管理											
科目簡介(可含大綱及教學進度)：												
1. 運輸系統導論 2. 國際運輸概論 3. 運輸系統之經營與管理 4. 航空運輸系統 5. 航空運輸業之經營與管理 6. 物流與供應鏈管理 7. 交通運輸發展政策 8. 運輸管制 9. 運輸費率與補貼 10. 智慧型運輸系統(ITS)												
說明：												
1. 授課教師於學期前填寫本表，經課程委員會審核後，影印分送給教師所屬課程委員會召集人，授課班級所屬系、所及教務處課務組；並於開始上課時，將本內容向學生說明。 2. 本表於 91.4.23 第四次校課程委員會討論通過。												

課程委員會召集人：

空運系主任 尹相隆

授課教師：謝仲和

Fall

Kainan University Spring Department of Air Transportation Management
Course Schedule

CRN	Course title	Instructor	Subject	grade	Credits	Hours per week
107012200	Chinese : 國際運輸學	Jung her Hsieh	<input type="checkbox"/> required <input checked="" type="checkbox"/> elective	1 年 班	3	3
	English : International Transportation	Course prerequisites				
Teaching goal and content	To provide a basic introduction to key elements of the charter sector and a detailed knowledge of International Transportation.					
Teaching Methods	<input checked="" type="checkbox"/> Lecture ◦ <input type="checkbox"/> practical training ◦ <input checked="" type="checkbox"/> discussion ◦ <input checked="" type="checkbox"/> question-and-answer ◦ <input type="checkbox"/> others ◦					
Grading and evaluation criteria	midterm 30% ◦ final 30% ◦ Class participation 40% ◦					
Textbooks	(Author ◦ Title ◦ edition ◦ publisher ◦ publishing place ◦ publishing year ◦ from page to page in sequence) ◦					
	Douglas C. Long /Global Logistics Management. Chang Y.H. Airlines Business and Management					
Subject introduction (including outline and course schedule) :						
1. The Basic Concept of transportation The Knowledge of International Transportation 2. Transportation Business and Management 3. The Basic Concept of Airlines 4. The Basic Concept of Airlines 5. Airlines Business and Management 6. Logistics Management 7. Transportation Regulation 8. International Transportation Trends 9. Transportation System 10. ITS						
Instruction :						
1. The teacher fills in this form before the semester beginning. After verified by the curriculum committee, this form should be copied to give to the conveners who is belong to the same department, the department which the class is belong to, and the office of curriculum planning. Besides, the teacher explains this syllabus to students at the beginning of a semester.						
2. This form is approved by the curriculum committee at the forth time on April 23 rd , 2002						

Convener of the curriculum committee :

空運系 尹相隆
主任

Teacher : Daniel Hsieh

課務組
7.3.7
收文章